
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ'αριθ. 20/96 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 
 
Αρ. απόφ. 556 / 96 

Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Εγκριση έκδοσης ψηφίσματος σχετικά με τις 
πυρηνικές δοκιμές». 

 
 
 Σήμερα 29 Οκτωβρίου  του έτους 1996 ημέρα της εβδομάδας Τρίτη και ώρα 
20.00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47, ύστερα από την με 
ημερομηνία 24-10-96 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25 μελών βρέθηκαν παρόντα 22 μέλη. 
 
 
         Παρόντες                                        Απόντες          Παρόντες Πάρεδροι 
 

1. Κ. Ασλάνογλου Κ. Βαφείδης Γ. Μπαλτζής 
2. Ι. Κουρουζίδης Δ. Αδάμου Θ. Δεμερτζής 
3. Μ. Ποτουρίδης Α. Μαρκούλης  
4. Κ. Κόλβατζης    
5. Α. Δελαβερίδης     
6. Θ. Τέτος     
7. Ε. Λελεκάκης   
8. Κ. Πουλασουχίδης  Απόντες Πάρεδροι 
9. Π. Καρασαββίδου  Λ. Χατζηγεωργίου 

10. Κ. Γκαβαϊσές   
11. Α. Καραντουμάνης 
12. Λ. Τάκης 
13. Ε. Παναγιωτίδης   
14. Ο. Σιδηρόπουλος 
15. Ε. Σοφιανίδης 
16 Χ. Παπαγεωργίου 
17 Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα 
18 Β. Τσίλης 
19. Γ. Χιονίδης 
20. Δ. Ζαμάνης   
21. Μ. Αδαλόγλου 
22. Π. Αγαθαγγελίδης 

ΣΗΜΕΙΩΣΗ:  
 
 

Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 556/96 
απόφασης προσήλθε ο κ. Β. Τσίλης.  
Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 563/96 
απόφασης προσήλθαν οι κ. κ. Κ. 
Κόλβατζης και Π. Αγαθαγγελίδης. Κατά 
τη συζήτηση 
της υπ’ αριθ. 582/96 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Κ.Κόλβατζης.  



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
είπε στο συμβούλιο ότι «Οπως θα θυμάστε, στην προηγούμενη συνεδρίασή μας είχε 
δεσμευτεί το προεδρείο να συζητηθεί το θέμα σ’ αυτή τη συνεδρίαση. Επικοινώνησα 
με τον κ.Αγαθαγγελίδη, πήρα ένα κείμενο που μου έστειλε, έκανα κάποιες 
παρεμβάσεις και σας το διαβάζω:  
 «To Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας χαιρετίζει την Απόφαση της Γενικής 
Συνέλευσης του Οργανισμού Ηνωμένων Εθνών για την Συνθήκη Ολικής 
Απαγόρευσης των Πυρηνικών Δοκιμών στον Πλανήτη. 
 Η συγκεκριμένη Απόφαση που εγκρίθηκε με συντριπτική πλειοψηφία 
αποτελεί μεγάλη νίκη για την Ανθρωπότητα και το Περιβάλλον αφού απομακρύνει 
τον κίνδυνο του πυρηνικού ολέθρου. 
 Ταυτόχρονα όμως εκφράζει τον έντονο προβληματισμό και την αγανάκτησή 
του για την συνεχιζόμενη και ανεξέλεγκτη λειτουργία του πυρηνικού εργοστασίου 
στο γειτονικό μας Κοζλοντούι στην Βουλγαρία. 
 Ζητά από την Ευρωπαϊκή Επιτροπή και το Ευρωπαϊκό Κοινοβούλιο να 
αναλάβουν πρωτοβουλίες ώστε να διακοπούν αμέσως οι Ευρωπαϊκές 
χρηματοδοτήσεις προς το Κοζλοντούι, επενδύοντας στην απεξάρτηση από την 
πυρηνική ενέργεια, καθώς και από την Ελληνική Κυβέρνηση το σταμάτημα 
εισαγωγής στη χώρα μας «πυρηνικού» ρεύματος από την Βουλγαρία. 
 Καλεί τον Λαό της Βέροιας να υποστηρίξει έμπρακτα τις πρωτοβουλίες 
συγκέντρωσης υπογραφών για το κλείσιμο του Πυρηνικού Σταθμού του 
Κοζλοντούι». 
Πρόεδρος: Ηδη έχει ξεκινήσει η οικολογική οργάνωση GREEN - PEACE και 
διάφοροι άλλοι φορείς της Βέροιας, ανάλογες πρωτοβουλίες. 
 Και κάλεσε το Συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Σιδηρόπουλος: Χαίρομαι διότι προσετέθει και το θέμα του Βουλγαρικού πυρηνικού 
εργοστασίου στο Κοζλοντούι που αποτελεί άμεσο κίνδυνο για μας εδώ στη Βόρεια 
Ελλάδα. Ηδη η περιοχή μας πλήρωσε ακριβά την καταστροφή από το πυρηνικό 
εργοστάσιο του Τσερνομπίλ. Θα ζητούσα να προστεθεί ακόμη η προσπάθεια που 
γίνεται να μεταβληθεί γειτονικό κρατίδιο των Σκοπίων σκουπιδότοπος για τα 
πυρηνικά απόβλητα των Ευρωπαίων. 
Κουρουζίδης: Να ενημερωθούν οι αρμόδιοι φορείς στη χώρα μας γιατί αλλιώς για 
ποιό σκοπό μαζεύονται οι υπογραφές; 
Παναγιωτίδης: Να ενημερωθούν και στην Ευρωπαϊκή Ενωση. 
Πρόεδρος: Πράγματι υπάρχει αυτή η πληροφορία κε Σιδηρόπουλε ότι τα Σκόπια 
ενισχύονται και πολιτικά για την αδιαλλαξία τους στην αντίληψη του ονόματος, 
επειδή προετοιμάζονται από την Γερμανία, κυρίως, ν’ αποτελούν χώρο απόσυρσης 
πυρηνικών αποβλήτων. Είναι όμως δημοσιογραφικές πληροφορίες και όχι 
πραγματικότητα αυτό. Ισως δεν αφορά τη συγκεκριμένη πληροφορία μας και να μας 
απασχολήσει στο μέλλον. 
 Κε Κουρουζίδη, ήδη γίνανε κάποιες επαφές με το ελληνικό τμήμα της 
GREEN - PEACE και μέχρι στιγμής έχουν μαζευτεί 85.000 υπογραφές. Γίνεται μία 
ενημέρωση πανελλαδικά των πολιτών και μέσα από τέτοιες αποφάσεις Δημ. 
Συμβουλίων, για να συγκεντρωθούν αυτές οι υπογραφές οι οποίες είναι σίγουρο ότι 
θα κατατεθούν με αίτηση στα αρμόδια Ευρωπαϊκά όργανα.  
Παπαγεωργίου: Απευθυνόμαστε στην Ελληνικά Κυβέρνηση για ένα θέμα που δεν 
είναι τοπικό.  Θα πρέπει ν’ απευθυνθούμε προς την Ευρωπαϊκή Ενωση. 
Δήμαρχος: Εχει δίκιο ο κ. Παπαγεωργίου. 
Πρόεδρος: Καλώς. Συμφωνούμε κ. συνάδελφοι με την παρατήρηση του 
κ.Παπαγεωργίου; 
Σύμβουλοι: Ναι. 



 Το Δ.Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1. - Το σχέδιο ψηφίσματος που κατατέθηκε από τον πρόεδρο του Δ.Σ καθώς και την 
παρατήρηση του κ.Παπαγεωργίου. 
2. - Την απόφαση της Γ.Σ. του ΟΗΕ για τη συνθήκη ολικής απαγόρευσης των 
πυρηνικών δοκιμών στον πλανήτη. (CTBT). 
3. - Τον υπαρκτό κίνδυνο στην περιοχή μας από ενδεχόμενη διαρροή πυρηνικής 
ενέργειας του πυρηνικού σταθμού Κοζλοντούι της Βουλγαρίας. 
4. - Τις διατάξεις του άρθρου 106 του ΔΚΚ (Π.Δ 410/95). 

 Αποφασίζει  Ομόφωνα 
 Α) Εγκρίνει την έκδοση του παρακάτω ψηφίσματος 
 

ΨΗΦΙΣΜΑ 
 
 To Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας χαιρετίζει την Απόφαση της Γενικής 
Συνέλευσης του Οργανισμού Ηνωμένων Εθνών για την Συνθήκη Ολικής 
Απαγόρευσης των Πυρηνικών Δοκιμών στον Πλανήτη. 
 Η συγκεκριμένη Απόφαση που εγκρίθηκε με συντριπτική πλειοψηφία 
αποτελεί μεγάλη νίκη για την Ανθρωπότητα και το Περιβάλλον αφού απομακρύνει 
τον κίνδυνο του πυρηνικού ολέθρου. 
 Ταυτόχρονα όμως εκφράζει τον έντονο προβληματισμό και την αγανάκτησή 
του για την συνεχιζόμενη και ανεξέλεγκτη λειτουργία του πυρηνικού εργοστασίου 
στο γειτονικό μας Κοζλοντούι στην Βουλγαρία. 
 Ζητά από την Ευρωπαϊκή Επιτροπή και το Ευρωπαϊκό Κοινοβούλιο να 
αναλάβουν πρωτοβουλίες ώστε να διακοπούν αμέσως οι Ευρωπαϊκές 
χρηματοδοτήσεις προς το Κοζλοντούι, επενδύοντας στην απεξάρτηση από την 
πυρηνική ενέργεια, καθώς και από την Ελληνική Κυβέρνηση το σταμάτημα 
εισαγωγής στη χώρα μας «πυρηνικού» ρεύματος από την Βουλγαρία. 
 Καλεί τον Λαό της Βέροιας να υποστηρίξει έμπρακτα τις πρωτοβουλίες 
συγκέντρωσης υπογραφών για το κλείσιμο του Πυρηνικού Σταθμού του Κοζλοντούι. 
 Β) Το παραπάνω ψήφισμα ν’ αποσταλεί στους : 
1) Τοπικά Μ.Μ.Ε. 
2) Ελληνική Κυβέρνηση 
3) Ευρωπαϊκή Ενωση 
4) Ο.Η.Ε. 
5) Βουλγαρική Πρεσβεία 
6) Κ.Ε.Δ.Κ.Ε. 
 



 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 556 / 1996 
.......................................................................................................................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
           Ο   ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
 

                ΤΑ ΜΕΛΗ 
                                  
Ι. Κουρουζίδης           Ε. Παναγιωτίδης 
Μ. Ποτουρίδης           Ο. Σιδηρόπουλος 
Κ. Κόλβατζης             Ε. Σοφιανίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ 
 
 
 
 
 

Α. Δελαβερίδης          Χ. Παπαγεωργίου 
Θ. Τέτος                      Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα         
Ε. Λελεκάκης             Β. Τσίλης 
Κ. Πουλασουχίδης     Γ. Χιονίδης 
Π. Καρασαββίδου      Δ. Ζαμάνης 
Κ. Γκαβαϊσές              Μ. Αδαλόγλου 
Α. Καραντουμάνης     Π. Αγαθαγγελίδης 
Λ. Τάκης 
 
 
 
 
 

Ακριβές απόσπασμα 
 Βέροια  8 - 11 - 1996 

        Ο Αναπληρωτής  Δημάρχου 
 
 
 
 

          ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΠΟΥΛΑΣΟΥΧΙΔΗΣ 
 
 
 
  
 


